

Sieb-/Tampondruck

Screen- / Pad printing | Zeefdruk / Tampondruk | Sérigraphie / Impression au tampon | Serigrafía / Tampografía | Serigrafia / Tampografia

320 x 25 mm

Max. Druckfläche
Max. print area
Max. drukoppervlakte
Surface d'impression
Superficie máxima de impresión
Max. misura stampa



7647-7, -T4

Ca. 12.500 exakt ausgerichtete Mini-Pyramiden pro cm² bündeln und reflektieren einfallendes Licht. Die gewaltige Reflexionskraft dieses High-Tech Produktes ist schon über weite Strecken dauerleuchtend sichtbar. **Nicht geeignet für Kinder unter 36 Monaten.** Wenn der Metallkern sichtbar wird, bitte das Klackarmband entsorgen.



More than 12,500 exactly oriented microprisms per cm are bundling and reflecting incoming light. The very bright retroreflection of this high tech product is visible over long distances and keeps working as long as light is spotted on the product. **Not suitable for children under 36 month.** Please throw away if the metal inner protrudes or similar.

HEPLA-Kunststofftechnik GmbH & Co.KG, Ludwig-Erhard Straße 2, 34576 Homberg (Efze)

7647-T1, -T3, -T5

Wenn der Metallkern sichtbar wird, bitte das Klackarmband entsorgen. Biegebeständigkeit vom TÜV getestet! Prüfbericht 21139559 001

Promotionband kein Sicherheitsaccessoire
Promotional Product
No safety accessory



Please throw away if the metal appears on the outside. Resistance of flexing tested by TÜV! Test Report No. 21139559 001

HEPLA-Kunststofftechnik GmbH & Co.KG, Ludwig-Erhard Straße 2, 34576 Homberg (Efze)